
i coon

wie

waar

Hans Stubbé

Heidi van Dijk (30)
Kandidaat-notaris bij  
Kooijman Autar Notarissen

Waarom is Hans Stubbé 
jouw icoon?
‘Het enthousiasme waarmee 
hij doceert, is ongekend! Hij 
heeft een tomeloze energie en 
enorme passie voor het vak. 
Stubbé inspireert je om verder 
te denken en jezelf te blijven 
ontwikkelen. Hij ziet nieuwe 
ontwikkelingen in de markt  
en speelt daarop in. In het 
notariaat is hij echt een icoon.’

Wat is het meest indruk-
wekkende dat jouw icoon 
heeft gedaan?
‘Hij heeft als het ware zijn 
eigen imperium opgebouwd 
met zijn FBN Juristen, zijn 

symposia van Via Juridica en 
als hoogleraar. Daarnaast 
maakt hij een feestje van elk 
college en elke cursus die hij 
geeft. Hij zette bijvoorbeeld 
ook weleens studenten voor 
de klas om les te geven aan de 
rest van de groep. Dat doet 
niet iedereen hem zomaar na. 
Anderen zijn wat stijver. Hij is 
daar vrij uniek in.’

Wat voor invloed heeft hij 
gehad op jou en je carrière?
‘Veel! Stubbé maakt leren 
leuk. Hij heeft destijds bij mij 
het interesse voor successie-
recht opgewekt. Door hem 
ben ik uiteindelijk ook de 
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master Fiscaal Recht gaan 
doen en het notariaat 
ingegaan. Ik durf wel te 
zeggen dat ik dankzij hem  
in de estate planning terecht 
ben gekomen. Hij zorgt voor 
kennisoverdracht op een 
inspirerende manier, is zeer 
betrokken bij zijn studenten 
en staat je altijd met raad  
en daad bij. Na mijn studie 
hebben we contact gehouden. 
Hij is nu een fijne sparring-
partner bij keuzes en 
dilemma’s.’

Als jij in de huid van jouw 
icoon zou kunnen kruipen, 
wat wil je dan doen?
‘Moeilijk. Zo ver zou ik niet 
willen gaan. Maar het lijkt mij 
wel fantastisch om te kunnen 
doceren à la Stubbé. Hans is 
gewoon een uniek en mooi 
mens. Ik hoop dat zijn 
studenten en notarieel 
Nederland nog lang van hem 
mogen genieten. Het zou 
mooi zijn als ik mijn passie 
voor het vak in de toekomst 
ook zo over kan brengen  
op de nieuwe generatie.’ 
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